
Pripravljajo, rekli so:
KPD BARJE:

»Dečke Pavlove ulice« bo režiral Jože
Hruševar in ne Tončka Melik, ki se bo letos
spopadla z Nušičem in njegovo »Gospo
ministrico«

DPD BRDO VRHOVCI:
Gledališka skupina, ki je pred leti zelo

zavzeto in uspešno nastopila, bo spet ožive-
la. Emil Lipovec se je vrnil od vojakov in je
že pripravil tekst Frančka Rudolfa: Debele
sanje.

KUDNOTRANJE
GORICE:

Komisija za kulturo pri KS je poverila
odgovorno predsedništvo kulturnega druš-
tva mladi Danici Kokol. Danica bo tudi
režirala. Na strokovnem posvetu gledališč-
nikov je povedala, da bodo igrali Cvetka
Golarja »Dekle z rožmarinom«. Pevci spet
redno in zadovoljni pojejo - njihova zboro-
vodkinja je letos Lidija Trampuž.

MARJAN PETERLIN, predsednik
KPD Rob: »Stari igralci, ki so pomagali
postaviti kultumi dom, so bili bolj zagreti;
nam mladim pa je žal, da ne sodelujejo več
z nami. Potrebovali bi nekoga, ki bi nas
spodbudil.

KUD VNANJE GORICE:
Letos bo režiral Srečo Krmavner. Zdaj že

pripravlja skupaj s pevkami in plesalci reci-
tal za 29. november.

NACE MARINKO: Za Brezovški zbor
so bile letošnje počitnice zelo kratke. Novo
sezono smo začeli že 10. avgusta. Ko smo se
vrnili iz Kornenda na Madžarskem, kjer
smo imeli nastop za madžarsko publiko,
posebej pa še za slovensko, hrvatsko in
nemško manjšino, smo po nastopu v Šen-
tvidu gostili Madžare iz Zgornjega Senika,
kmalu za njimi pa Italijane iz Romana d'
Azzelina, kjer smo gostovali pred dvemi
leti. Pred kratkim smo se vrnili iz Wiesba-

dna, ki je prijateljsko mesto Ljubljane.
Tam smo doživeli zelo ugodne profesional-
ne kritike, saj smo peli za nemško občin-
stvo. Za tak uspeh je potrebno resno delo,
intenzivne vaje in dober zborovodja. Ob
dnevu republike bomo nastopili za krajane
Vrhovc in Brda, pripravljamo se še za kon-
cert v Mostu na Soči. KUD POLHOV
GRADEC: Marija Smukova, sicer pred-
sednica komisije za gledališče, bo režirala
Novak-Novakov »Gugalnik«. Jedro gleda-
liške skupine bo našla na šoli.

MIRAN KLAVES: Zveza kulturnih or-
ganizacij Ljubljana Vič Rudnik prireja za
vse kultume dejavnosti krajše seminarje v
obliki predavanj - tako dobrega predava-
nja, ki bi me miselno in čustveno obogatilo,
kot je bilo predavanje dr. Vinka Šribarja o
UMETNOSTI LEPENSKEGA VIRA - že
dolgo nisem sSšal. Profesorju sem dal roko
in mu (čestital. Ne vem, če je razstava, ki
smo si jo ogledali največje arheološko od-
kritje 20. stoletja, nedvomno pa je moč
osebnosti in znanja predavatelja »kriva«,
da so umetnine, ki so nastajale pred 8000
leti zaživele na poseben način pred nami. Z
geometričnimi liki okrašeni kamni in ribam
podobne skulpture, krožni tlorisi hiš s pra-
vilnimi številčnimi odnosi, razpored ognjišč
in žrtvenikov, predvsem pa izreden smisel
za lepoto in prefinjenost teh naših daljnjih
prednikov in njihovih čudovitih obdelanih
prodnikov, kakršnih še ni v nobenih zgodo-
vinskih čitankah - bo našo domišljijo
ustvarjalno bogatila, da bomo z večjim za-
nimanjem segali po izročilu preteklosti.

JOŽE VOZNY (na posvetu gledališčni-
kov) Gledališče je in bo držalo življenju
zrcalo in odražalo svet. Vi ste zrcalo tega
življenja, repertoar je vaša osebna izkazni-
ca. Kako hočete biti kultumi animatorji, če
vas to naše življenje ne vznemirja in z njim
ne sodelujete? Pometimo najprej pred svo-
jim pragom. KakSna je naša kulturna osve-
ščenost? Katero knjigo ste prebrali? Katero
razstavo ste si ogledali? Kdaj ste bili v
gledališču? - Najprej je treba živeti bolj
kulturno... .


